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Åpning av møtet

Rosenborg Ballklubs årsmøte for 2023 ble avholdt torsdag 7. mars 2024 kl.19.00. 
Årsmøtet ble gjennomført som et hybrid møte med både fysisk og digitalt oppmøte. 

Møtet ble åpnet ved Styrets leder Cecilie Gotaas Johnsen, som ønsket alle 
medlemmer velkommen. 

Lederen spurte om årsmøtet hadde noen innvendinger mot at pressen var til stede 
under årsmøtet. Ingen slike innvendinger ble framsatt, og pressen fikk derfor tillatelse 
til å være til stede. Opptak og videreformidling av levende bilder ble tillatt de første 10 
minuttene av årsmøtet.  Stillbilder ble tillatt under hele møtet.

Også i perioden mellom årsmøtet 2022 og i perioden frem til årsmøtet i 2023 hadde 
medlemmer i Rosenborg Ballklub gått bort. Johnsen ba om årsmøtets deltakelse på 
ett minutts stillhet til minne om de medlemmene som hadde gått bort i løpet av 2023
og hittil i 2024. Deretter gikk styrets leder over til årsmøteforhandlingene.



1. Godkjenning av stemmeberettigede

Ved møtets start er det totalt 848 medlemmer, hvorav 372 i salen og 476 digitalt. 
Årsmøtet får informasjon om antall medlemmer til stede når opptellingen er klar. 

Avstemming skjedde digitalt via GoPlenum. Noen få medlemmer har fått innvilget 
manuell stemmegiving. Disse er fjernet fra GoPlenum for å forhindre mulighet for 
dobbel stemmegiving. 

Det er etablert et eget tellekorps.

Antall stemmeberettigede er totalt 814.

Antall stemmeberettigede ble godkjent.

2. Valg av dirigenter og sekretær, samt to medlemmer til å signere 
årsmøteprotokollen

Styret foreslo å ha to dirigenter med bakgrunn i hybrid gjennomføring.

Bjørn Lyngen og Terje Wist ble innstilt som dirigenter, og Andreas Evensen som 
referent. 

Forslaget ble enstemmig vedtatt 

Styret foreslo Berit Waage og Jørn Ødegaard til å underskrive årsmøteprotokollen 
på vegne av medlemmene. 

Forslaget ble enstemmig vedtatt 

Styret overlot deretter ordet til dirigentene for å starte årsmøteforhandlingene.

3. Godkjenne innkalling, saksliste og forretningsorden

Innkalling til møte ble kommunisert via klubbens hjemmeside den 07. februar
2024, samt via utsending på epost og SMS til alle medlemmer. Innkallingen var i 
overensstemmelse med kravene i Rosenborg Ballklubs lov, og årsmøtepapirer ble 
sendt ut 29.09.

Det var ingen innvendinger mot innkallingen. 

Saksliste var gjengitt på side 4 i Årsmeldingen. Det ble foreslått å korrigere 
sakslisten slik at gjennomgang av årsberetningene blir gjort som sak 4, og 
behandling av årsregnskapet som sak 5. Dette var det ingen innvendinger mot.

Innkallingen og saksliste ble enstemmig godkjent



Styret la fram forslag til forretningsorden på 13 punkter for å sørge for en ryddig 
gjennomføring av årsmøtet. Forretningsorden var også gjengitt på side 5 i 
Årsmeldingen. 

Rune Jakobsen ba om ordet og fremmet forlag om at man førte opp et punkt 14 
på forretningsorden om at årsmøtet gjennomfører skriftlig votering på 
årsmøtesakene som omhandler budsjett, medlemskontingent og valg. 

Didrik N. Løvik ba om ordet og ba om at man først stemmer over det innkomne 
forslaget til Rune Jakobsen, deretter godkjenning av forretningsorden. 

Årsmøtet voterte over innsendt forslag og resultat var i favør av Rune Jakobsens 
innsendte forslag med 537 stemmer for, og 56 stemmer mot.  

I tillegg tegnet Sverre Nypan seg på talerlisten uten å ta ordet. 

Forretningsorden med tillegget om å gjennomføre votering av saker som 
omhandler budsjett, medlemskontingent og valg, ble godkjent med 554 
stemmer for, og 27 stemmer mot. 

4. Årsberetninger

Årsberetningene for 2023 ble presentert.

Styreleder Cecilie Gotaas Johnsen presenterte styrets beretning (pkt. 4.1 i 
årsmeldingen).

Eirik Oterholm tegnet seg på talerlisten, men møtte ikke til talerstolen.

Sportslig leder herrer Mikael Dorsin presenterte årsberetningene til

5.1 A-lag herrer
5.2 Statistikk A-lag herrer
5.5 SalMar Akademiet Gutter
5.7 RBK Skolen

Sportslig leder kvinner Mads Pettersen presenterte årsberetningene til 

5.3 A-lag kvinner
5.4 Statistikk A-lag kvinner
5.6 SalMar Akademiet Jenter

Beretningene for områdene samfunnsansvar (5.8) og veteranlaug (5.9) ble ikke 
gjennomgått på årsmøtet, men deltakerne ble gitt anledning til å komme med 
kommentarer og innvendinger. Så skjedde ikke.

Alle beretninger ble enstemmig vedtatt ved akklamasjon.



5. Årsregnskap 2023

Daglig leder Tore Bjørseth Berdal redegjorde for hovedpunktene i klubbens og 
konsernets årsregnskap
- Konsernets inntekter ble 297 MNOK
- Årsresultat etter skatt ble 16,5 MNOK
- Resultatet har et positivt avvik på 25,7 MNOK mot budsjettet vedtatt på 

årsmøte 2023

Daglig leder presenterte også en avviksanalyse av regnskap 2023 mot vedtatt 
budsjett

Sum driftsinntekter har et positivt avvik fra budsjett på 51,9 MNOK
- Gevinst spillersalg +60,0 MNOK
- Andre inntekter +4,0 MOK
- TV- og mediainntekter -9,6 MNOK

Sum driftskostnader har et negativt avvik fra budsjett på -27,1 MNOK
- Lønnskostnad +60,0 MNOK
- Drift eiendom og baner +4,0 MOK
- Spiller og overgangskost. -9,6 MNOK
- Av- og nedskrivning -2,4 MNOK
- Resultat finans -1,3 MNOK

Samlet sett gir dette et årsresultat på 17,2 MNOK, som er et positivt avvik på 
25,8 MNOK mot vedtatt budsjett for året. 

Statsautorisert revisor Per Kristian Forseth refererte hovedpunktene i 
revisjonsberetningen (pkt. 4.3 årsmeldingen) som var uten forbehold eller 
presiseringer.

Kontrollutvalgets leder Siri M. Rønning redegjorde for utvalgets arbeid og 
oppgaver gjennom året 2023. Konklusjonen er at styret har oppfylt de plikter og 
oppgavene som er tillagt etter NIF og RBKs lov. Kontrollutvalget anbefaler 
regnskapet godkjent.

Totalt fire personer tegnet seg på talerlisten under behandlingen av sak 5.

Jan Kurås forespurte at medlemmer får tilsendt periodisert regnskap per 30.06
for alle avdelinger.

Peder Olsen stilte spørsmål om eierforhold knyttet til grunn/tomt og anlegg på 
Koteng. Daglig leder svarte at verdivurderingen er gjort av ekstern aktør, og 
godkjent av revisor. 

Arild Øien stilte spørsmål til styret om hvorfor man tar styreverv og andre verv i 
klubben. Sitat: «Hva er deres passion og mission for å ta verv?». Dirigent 
påpekte at man behandlet årsberetningen. 



Audun Skorstad stilte spørsmål til styret om hvilke tiltak som ble gjennomført for å 
håndtere nedsiderisikoen man var bekymret for ved forrige årsmøte og budsjettet 
som var lagt fram der. Daglig leder svarte med henvisning til gjennomført 
nedbemanningsprosess, full leverandør- og fakturagjennomgang, samt at man 
ikke gjennomførte en del planlagte aktiviteter. 

Årsregnskapet for 2023, med tilhørende balanse, kontantstrøm og noter ble 
godkjent etter votering. 
Totalt antall for: 581 (1 stemme ble levert manuelt) 
Totalt antall mot: 36

6. Behandling av innkomne forslag

Det er kommet inn fem saker til behandling av årsmøtet. Disse ble behandlet i 
rekkefølgen som oppgitt i årsmøtepapirene.

6.1 - VAR-forslag

Ole Christian Gullvåg gikk på talerstolen for å presentere det innsendte forslaget
fra taler og Emil B. Almås Forslaget som er sendt inn er formulert som følger: 

A. Forslagsstilleres forslag til vedtak:
- Rosenborg Ballklub er imot innføringen av VAR.
- Rosenborg Ballklub skal aktivt arbeide for å fjerne VAR fra norsk fotball 

omgående.
- Rosenborg Ballklub skal samarbeide med andre klubber og organisasjoner 

som klubbens representanter møter i prosessen med å avvikle VAR.
- Rosenborg Ballklub skal aktivt fremme forslag om avvikling av VAR, og 

forplikte klubbens representanter til å stemme for andres forslag om å avvikle 
VAR i norsk fotball.

Styret presenterte sitt forslag til vedtak ved Ola By Rise og Tore Reginiussen. De 
presiserte at de er enige med forslagsstilleres innvendinger mot VAR, men ba 
årsmøtet om tillit til styret gjennom å støtte styrets forslag som var formulert som 
følger:

B. Styrets forslag til vedtak:
Rosenborg skal være en aktiv og kritisk klubb som bidrar til å kvalitetssikre og 
stille de rette spørsmålene i videreutviklingen av VAR i Norge. RBK skal være en 
sterk stemme på vegne av klubbens publikum og supportere.

Deretter åpnet dirigentene talerstolen.

Kristoffer Eikemo var første taler. Han presenterte sin støtte for forslaget til 
forslaget til Gullvåg og Almås. 

Simon D. Dahl gikk deretter på talerstolen. Han presenterte sin støtte for 
forslaget til forslaget til Gullvåg og Almås.



Roger Johannesen var neste taler. Han presenterte sin støtte for forslaget til 
forslaget til Gullvåg og Almås.

Ole Christian Gullvåg tok deretter igjen ordet. Han kommenterte på styret sin 
bemerkning i årsmeldingen om at man er enige om at VAR forringer 
kampopplevelsen på stadion. 

Audun Skorstad gikk på talerstolen for å poengtere at man bør støtte det 
innsendte forslaget selv om det virker instruerende.

Øystein Eikli poengterte at spillere og tidligere dommere går ut mot VAR. 

Roger Fredheim stilte spørsmål til styret om man var enstemmige i utarbeidelsen 
av styrets forslag til vedtak.

Ola By Rise svarte at styret er enstemmig i sin innstilling. 

Bjørn Skar tok deretter ordet og listet opp argumenter til støtte for det innsendte 
forslaget.

Dag Willmann gikk på den digitale talerstolen, og pekte på at klubben bør 
prioritere andre oppgaver og dermed støtte styrets forslag.

Mustafa Trond Smistad ønsket tilføyelse til forretningsorden hvor han løftet et 
ønske om at styret skulle presentere en grundigere beskrivelse av punktene i sitt 
forslag, før man gikk til votering.

Dirigentene påpekte at forretningsorden allerede var vedtatt, og ble fulgt videre. 

Magnus Aarli gikk på den digitale talerstolen, og fremmet støtte til det innsendte 
forslaget.

Asle Andre Orseth gikk på talerstolen og ba om at det legges frem mer detaljer 
rundt den økonomiske risikoen før man gikk til votering. Da strek var satt ble det 
ikke åpnet for dette.

Innsendt forslag er alternativ A, styrets forslag er alternativ B

Dirigentene foreslo å votere alternativt mellom de to forslagene, altså enten 
alternativ A (det innsendte forslaget), og alternativ B (styrets forslag). Årsmøtet 

To papirstemmer alternativ B

Det innsendte forslaget (alt A) ble stemt igjennom med fordeling 489-159. 
To av stemmene for alternativ B ble levert manuelt. 



6.2 - Modell for bedring av økonomi og konkurransekraft i RBK

Forslagsstiller Rolf Aarland var ikke til stede på årsmøtet, så både innsendt 
forslag og styrets forslag ble presentert av styremedlem Svein Tore Samdal.

Forslagsstillers forslag
Det nedsettes en gruppe for å komme med forslag som skal sørge for 
bærekraftig drift av Rosenborg Ballklub. Gruppen skal se på alle aktuelle 
muligheter, eksisterende og aktuelle modeller, men en forutsetning er at 
forslaget skal innebære at klubben ikke gir fra seg styringen.

Gruppen bør ledes av adm./styret i klubben. Deltakere ellers kan være 
medlemmer og andre med kompetanse på området, som ønsker å bidra til et 
sterkere og mer konkurransedyktig RBK.

Det settes en tidsfrist på arbeidet, f.eks innen 15. juni. Når forslaget foreligger 
og alle formaliteter er på plass vil det være naturlig med ekstraordinært 
årsmøte. 

Styrets forslags til vedtak
Årsmøtet ber styret om å få utredet ulike modeller for å få inn kapital til 
klubben, der innspill skal innhentes fra representative utvalg av interessenter 
rundt klubben. Styret tar stilling til gruppe/utvalg som skal se på dette og 
komme tilbake til medlemmene i et medlemsmøte for videre diskusjoner og 
veien videre.

Rolf Aarland har via mail i etterkant av innsending av forslag, blitt enig med 
styret om å støtte styrets formulering av vedtak. Årsmøtet diskuterer i det 
videre derfor med utgangspunkt i at det foreligger kun et forslag det skal 
voteres over, nemlig styrets slik det er formulert i innkallingen.

Svein Tore Samdal meddelte årsmøtet at Rolf Aarland og styret hadde blitt enige 
om å omforenes om at styrets forslag var det man skulle legge fram for årsmøtet.

Så åpnet dirigentene talerstolen.

Yngve Sikko fikk ikke lyd til å fungere, og ble bedt av dirigent om å tegne seg på 
et senere tidspunkt.

Marcus Olsen tok til talerstolen og argumenterte for at årsmøte bør stemme imot 
det omforente forslaget til Rolf Aarland og styret.

Audun Skorstad gjorde deretter det samme.

Finn Hellandsjø argumenterte fra talerstolen for at man skal støtte styrets forslag.

Sindre Einarson Berg argumenterte for det motsatte syn.

Simon Drengsrud Dahl hadde en enkel kommentar fra talerstolen «det finnes 
ingen snarveier til toppen».



Espen Viken la fram innstillingen som ble gitt til årsmøte i 2009 om en lignende 
sak, da det fortsatt representerer hans syn på saken den dag i dag, altså at man 
ikke bør åpne for å søke ekstern kapital. 

Yngve Sikko argumenterte fra den digitale talerstolen for å stemme ned styrets 
forslag til vedtak.

Ole Christian Gullvåg argumenterte for å stemme ned forslaget. 

Styremedlem Svein Tore Samdal presiserte at forslaget ikke handler om at man 
er for eller mot investorer prinsipielt, men at man ber om anledning til å utrede 
ulike modeller for ekstern finansiering.

Årsmøte stemte ned styrets forslag som faller med stemmefordeling 178-
428, to blanke stemmer ble i tillegg levert manuelt.

6.3 - Valgkomité – forslag til endring av lov for RBK

Bjørn Skar presenterte det innsendte forslaget fra taler og Jørn Ødegård.

Forslag
Vi foreslår å stryke følgende setninger fra § 22 Valgkomité i lov for Rosenborg 
Ballklub:
«Valgkomiteens medlemmer kan gjenvelges 1 gang slik at maksimal 
funksjonstid blir 4 år. Valgkomiteens leder og varamedlem kan gjenvelges slik 
at disse vervenes funksjonstid også blir 4 år.»

Ole R. Jørstad presenterte styrets forslag til vedtak.

Styrets forsalg til vedtak
RBK avventer den foreslåtte lovendringen, til Idrettstinget 2025 har behandlet 
de forslag som kommer fra Idrettsstyret, anbefalt av utvalget som nå arbeider 
med å videreutvikle «godt styresett». RBK styret vil deretter komme tilbake til 
saken under RBK’s årsmøte i 2026 og fremme forslag basert på de endringer 
som vedtas på Idrettstinget 2025.

Dirigentene opplyste forsamlingen om at innsendte forslag innebærer en 
lovendring og krever dermed 2/3 flertall, mens styrets forslag krever kun simpelt 
flertall da det er et utsettelsesforslag.

Audun Skorstad var første taler. Han argumenterte for at årsmøte skulle støtte 
forslaget til Ødegård og Skar.

Styremedlem Karen Espelund var neste som hadde tegnet seg på talerlisten. 
Hun argumenterte for at årsmøtet skulle støtte styrets forslag til utsettelse, og 
begrunnet dette også med utviklingen i internasjonal fotball hvor det finnes
eksempler på at regler for funksjonstid endre for å tilpasses enkeltpersoner.



Det var ingen flere talere, så dirigentene innstilte på å starte med votering på 
styrets forslag. Årsmøtet hadde ingen innvendinger mot dette.

Styrets forslag til vedtak faller med votering 233-348. I tillegg ble to blanke 
manuelle stemmer levert utenfor Goplenum.

Deretter gikk årsmøtet videre og stemte for lovendringen som er foreslått

Det innsendte lovendringsforslaget til Skar og Ødegård oppnår 2/3 flertall 
med votering 397-181. I tillegg ble to blanke manuelle stemmer levert 
utenfor Goplenum.

6.4 - Endring av styrets og valgkomiteens sammensetning samt 
klargjøring av valgkomiteens funksjonstid

På bakgrunn av den vedtatte lovendringen i sak 6.3 stryker man formuleringen 
om funksjonstid i forslaget det skal voteres om.

Forslaget er levert av styret i Rosenborg Ballklub. Forslaget er å revidere 
ordlyden i §16 Årsmøtets oppgaver og §22 Valgkomité, i Rosenborgs lov. 

Styrets forslag til revidert ordlyd:

§ 16 Årsmøtets oppgaver

14. Foreta følgende valg:
a) Styre med leder, nestleder, 5 styremedlemmer og 1 varamedlem. 4 

medlemmer velges for 2 år. 3 medlemmer velges for 1 år. Varamedlem 
velges for 1 år.

b) Valgt styre i klubben fungerer som, eller oppnevner styre i klubbens heleide 
datterselskaper. 

d) Valgkomiteens leder velges for 1 år. Det velges 2 medlemmer for 2 år og 2 
medlemmer for 1 år. 2 varamedlemmer velges for 1 år.

Styret foreslår også å endre §22 i Rosenborgs lov: 

§ 22 Valgkomité

Valgkomitéen velges på årsmøtet på fritt grunnlag, etter innstilling fra styret, 
og skal legge frem innstilling på kandidater til alle øvrige tillitsverv som skal 
velges på årsmøtet, samt honorar til styrets leder og medlemmer. Medlem av 
valgkomité som selv blir kandidat til verv, plikter å tre ut av valgkomitéen med 
mindre vedkommende skriftlig meddeler valgkomitéen og forslagsstiller at 
vedkommende ikke er aktuell for vervet. 

Valgkomitéens innstilling følger årsberetningens tilgjengelighet for 
medlemmene.



Årsmøtet voterte først over forslag til vedtak med tilhørende endring av 
§16. Styrets forslag ble vedtatt med sifrene 505-37. I tillegg ble to blanke 
manuelle stemmer levert utenfor Goplenum.

Deretter voterte man over endringen av §22. Styrets forslag ble vedtatt med 
sifrene 505-26. I tillegg ble to blanke manuelle stemmer levert utenfor 
Goplenum.

6.5 – Æresbevisning

Årsmøtet i 2023 vedtok nye retningslinjer for æresbevisninger gjeldende for 
Rosenborg Ballklub. Dette innebar nye kriterier for utnevning av æresmedlemmer 
og innføring av hederstegn.

Styret har besluttet æresmedlemmer og tildeling av hederstegn. Alle medlemmer 
har hatt anledning til å foreslå kandidater overfor styret innen utgangen
av kalenderåret.

Styret tildeler æresmedlemskap til;
- Rune Bratseth
- Bjørn Rime
- Karen Pettersen

Styret gir hedersbemerkning til;
- Kjell Stølen

I tillegg ble det fra podiet delt ut et æresmedlemskap i NFF Trøndelag til Karen 
Espelund. Randi Martinsen stod for utdelingen.

7. Fastettelse av medlemskontigent

Styremedlem Ingvild Farstad presenterte styrets forslag om å øke satsen for 
medlemskap i Rosenborg Ballklub. Hovedargumentet er en inflasjonsjustering.

Styret fremmet forslag om å endre satsene for medlemskap til
- 600 kr for ordinære medlemmer
- 250 kr for honnørmedlemmer og medlemmer under 23 år

Magnus Lægran tegnet seg på talerlisten og presenterte et alternativt forslag hvor 
medlemskontigenten settes til med 50 kroner 
- 450 kr for ordinære medlemmer
- 200 kr medlemmer under 23 år
- Kontingenten er minstepris – medlemmene oppfordres til å betale etter mer 

om mulig

Det alternative forslaget fra Magnus Lægran vedtas med 427 stemmer mot 
124 stemmer i favør styrets forslag. Ny medlemsavgift er da 450.- for 
ordinære medlemmer, og 200.- for honnør og medlemmer under 23 år.



8. Budsjett 2024

Daglig leder Tore B. Berdal presenterte forslaget til budsjett for 2024. Han 
gjennomgikk de sentrale forutsetningene og antagelsene som budsjettet bygger 
på. I tillegg ble det gjort en sammenligning med resultatet og budsjettet fra 2023.

Christer Nesset stilte spørsmål til styret om når man kan forvente balanse mellom 
inntekter og utgifter.

Jan Erik Leirtrø presenterer så sitt innsendte endringsforslag fra podiet:

Redusere underskudd hos RBK Kvinner 1,4 MNOK, som gir et budsjettert 
årsresultat på -7,1 MNOK. Styret og administrasjonen gis fullmakt til å finne 
inndekning etter eget forgodtbefinnende

Bodvar Ertesvåg hadde tegnet seg som neste taler via den digitale talerstolen.
Han tok ikke ordet da det ble tildelt.

Styreleder Cecilie Gotaas Johnsen forsvarte det foreslåtte budsjettet med den 
vedtatte ambisjonen i strategien om å ha to internasjonalt konkurransedyktige A-
lag. 

Mustafa Trond Smistad tok til den digitale talerstolen for å støtte styrets foreslåtte 
budsjett. 

Roald Arentz gikk på den fysiske talerstolen og ba årsmøtet om å stemme for 
styrets innstilling. Han ga uttrykk for at det var smålig av årsmøtet å redusere 
satsingen rundt A-lag kvinner i timene før den internasjonale kvinnedagen.

Jan Erik Leirtrø gjentok spørsmålet til Christer Nesset og ba styret om å svare for 
når man kan forvente økte inntekter på kvinnesiden. Dirigent gjorde oppmerksom 
på at strek var satt, og at styret ikke kom til å få anledning til å svare.

Christer Nesset oppfordret årsmøte til å støtte det alternative budsjettforslaget.

Bodvar Ertesvåg tok til orde for å kun tilby deltidskontrakter til A-lag kvinner 
dersom man ikke innen et år finner ca. 10 MNOK i inntekter.

Audun Skorstad oppfordret årsmøte til å støtte styrets budsjettforslag.

De to budsjettforslagene ble stilt opp mot hverandre under votering.

Årsmøte gir flertall til det innsendte endringsforslaget til budsjett med 
stemmene 278-251 inkludert to stemmer til forslag A som ble levert manuelt 
under møtet. 

9. Organisasjonsplan

Årsmøtet tok organisasjonsplanen til orientering uten merknad



10. Valg

Valgkomitéens leder Skjalg Nesjan presenterte komitéens innstilling til nytt styre

- Styreleder – Cecilie Gotaas Johnsen – På valg, 1 år
- Nestleder – Mikael Forselius – På valg, 2 år
- Styremedlem – Tore Reginiussen – På valg, 2 år
- Styremedlem - Ola By Rise – På valg, 1 år
- Styremedlem – Ingvild Farstad – På valg, 2 år
- Styremedlem – Bente Kristin Malmo – På valg, 1 år
- Styremedlem – Arne Nypan – På valg, 2 år
- Varamedlem – Gisle Selnes – På valg, 1 år

og kontrollutvalg

- Leder – Eileen Brandsegg – På valg, 1 år, restperiode for Siri Rønning 
som har bedt om avløsning på grunn av arbeidssituasjon

- Medlem – Thor Robert Johanssen – Ikke på valg
- Medlem – Merete Myklebust – På valg, 2 år 
- 1. varamedlem – Peter Ibsen – På valg, 1 år
- 2. varamedlem – Ingrid Meyer – På valg, 1 år

Odd Magne Grøntvedt ba om ordet og presenterte et benkeforslag på endring av 
styreleder til Ståle Gjersvold.

Kjetil Gotvassli var neste taler og presenterte et benkeforslag på Hanne Innset
som styremedlem.

Audun Skorstad ba om at årsmøtet ikke støttet det innkomne benkeforslaget på 
ny styreleder.

Bodvar Ertesvåg argumenterte for det samme som forrige taler via den digitale 
talerstolen.

Ståle Gjersvold meddelte via talerstolen at han har takket ja til å stille som 
benkekandidat, og presenterte deretter sitt kandidatur til årsmøtet.

Cecilie Gotaas Johnsen gikk så på talerstolen for å forsvare sitt kandidatur som 
innstilt styreleder. 

Årsmøte voterte først over valg av styreleder. Der ble Cecilie Gotaas 
Johnsen valgt 290 mot 180 stemmer til Ståle Gjersvold. To stemmer for 
Cecilie G. Johnsen ble levert manuelt under møtet. Tre stemmer var blanke.

Deretter ble nestleder Mikael Forselius stemt inn som nestleder med 453
stemmer. Fire stemmer var blanke, hvorav to av disse var levert manuelt. 

Årsmøte valgte så fem styremedlemmer blant valgkomitéens innstilling, 
samt benkeforslag. Valgkomitéens forslag ble stemt gjennom med 
nødvendig flertall. Medlemmene som ble valgt er, 



- Styremedlem – Tore Reginiussen – På valg, 2 år
- Styremedlem - Ola By Rise – På valg, 1 år
- Styremedlem – Ingvild Farstad – På valg, 2 år
- Styremedlem – Bente Kristin Malmo – På valg, 1 år
- Styremedlem – Arne Nypan – På valg, 2 år
- Varamedlem – Gisle Selnes – På valg, 1 år

To av stemmene i favør valgkomitéens innstilling ble levert manuelt. 

Varamedlem ble valgt enstemmig.

Valgkomitéens innstilling til kontrollkomité ble valgt enstemmig. 

Styremedlem Karen Espelund presenterte styrets innstilling til valgkomité.

Valgkomité
- Leder – Marit Collin – På valg, 1 år som leder
- Medlem – Katharina Erlandsen – Ikke på valg
- Medlem – Moten Loktu – På valg, 2 år
- Medlem – Christer Nesset – På valg, 2 år
- Medlem – Ingrid Kristin Viken – På valg, 1 år
- Varamedlem – Runar Sivertsen – På valg, 1 år

Stig Westerhus tok så ordet fra talerstolen. Der ble det presentert påstander om 
enkeltpersoner på valg som ikke lar seg gjengi i årsmøteprotokollen. Samtidig ble 
det fremmet benkeforslag på ny leder i Jon Ragnar Viggen.

Karen Espelund oppfordret årsmøte til å moderere måten man omtalte 
enkeltpersoner på.

Bodvar Ertesvåg tok så ordet via Teams og oppfordret årsmøte til å tenke 
gjennom hvem man skulle stemme på.

Dirigentene inviterte så årsmøte til å stemme over leder av valgkomitéen. 
Årsmøte stemte alternativt mellom Marit Collin, og benkeforslaget på Jon Ragnar 
Viggen.

Jon Ragnar Viggen velges som leder for valgkomitéen på 1 år med 354 
stemmer, to manuelle stemmer ble gitt Viggen. Marit Collin fikk 76 stemmer. 
3 var blanke. 

Bjørn Skar tok så til podiet og presenterte et benkeforslag til varamedlem i 
valgkomitéen i Kari Kristensen.

Det ble deretter gjort oppmerksom på en trykkfeil i utsendte årsmøtepapirer, som 
har den følgefeil at man har vedtatt en lovendring som gir to varamedlemmer til 
valgkomité, og ikke ett som var styrets intensjon. Derfor velges både Kari 
Kristensen og Runar Sivertsen som varamedlem. Kari Kristensen for 2 år, 
Runar Sivertsen for 1 år.



Årsmøte støttet styrets innstilling til valgkomitéens medlemmer
enstemmig. 117 blanke medlemmer.

11. Valg av revisor

Årsmøtet støttet enstemmig styrets forslag om å engasjere BDO som 
klubbens revisor, og ga samtidig styret fullmakt til å fastsette revisors 
honorar.

Møtet ble deretter hevet.


